
Vazektomija, gora Bucegi in še kaj - mini teme z Gosio (Taygeta - Pleiades) 
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Vzorci cepiv 
 
Gosia: Škoda, da ga nismo mogli deliti nekaj mesecev prej, saj bi morda lahko rešili več ljudi, preden se 
cepijo? 
 
Anéeka: Nisem imela podatkov, ki jih imam zdaj. 
 
Gosia: Zakaj je Alenym poslala Hašmallime šele zdaj? 
 
Anéeka: Dejstvo, da so lani jemali placebo, je vse zavleklo, vendar je bil to del načrta kontrolorjev, za to 
je placebo. 
 
Federacija nam ni "dovolila" manevriranja z bojnimi plovili. Ves čas moramo upoštevati načrte letenja. 
Hašmallimi so morali oditi dol, se izpostaviti tveganju, da so zasegli 3 blagovne znamke vzorcev. 
 
Gosia: Zdi se, da je Federacija to vedela, zato so vas skušali odvrniti. In vlečni žarek? 
 
Anéeka: Niso nam dovolili, da bi se približali dovolj blizu, da bi ga lahko uporabili. 
 
Vsa ta nenehna zmeda s strani Federacije je zame dokaz, da so vpleteni. 
 
Tudi dejstvo, da je treba nanografene izdelati z replikatorsko napravo, ki je sposobna ustvariti snov iz 
energije, saj je vsak od njih sestavljen iz posameznih atomov, organiziranih v kristalno obliko, ki jo je 
mogoče doseči le z zelo visoko tehnološko napravo. 
 
Gosia: Mislim, da si v nekem pogovoru z Robertom povedala, ne spomnim se kje, da morda mislijo, da je 
za "povzdignjenje Zemlje" treba od tu odpeljati veliko ljudi.  
 
Anéeka: Da, tako pravi kriminalna kabala in to se kaže v stališču Federacije, ki za rešitev Zemlje ne vidi 
druge možnosti, kot da izloči več kot 95 % človeške populacije. Jaz vidim drugo možnost, oni ne. Ves čas 
opravičujejo, da gre ali za planet ali za ljudi. 
 
Katera druga možnost? Preoblikovati celotno politično in oblastno strukturo celotnega sveta z 
empatičnimi rasami kot mentorji. Toda za to se morajo kriminalna kabala in vse napihnjene podgane, ki 
jo sestavljajo, odpovedati oblasti. Tega pa nočejo. 
 
Torej NE gre za scenarij Zemlje ali ljudi, temveč za scenarij ljudi ali elite, zato se odločite za ljudi. To je 
tisto, kar je nedopustno. 
 
------ 
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Vlakna, ki padajo z neba 
 
Anéeka: Ta vlakna so kemične spojine chemtrailov, ki se držijo skupaj zaradi same kemične povezave, 
vendar je glavna sestavina teh vlaken nanografen v kristalnem stanju, zato niso videti črna. V bistvu gre 
za nanografen, ki nosi ogromno delcev drugih stvari, ki se razlikujejo od kraja do kraja. 
 
------ 
 
 
Facebook - Meta - Sprememba imena 
 
Robert: Za kaj gre, zdaj se Facebook imenuje Meta? 
 
Anéeka: Hmm... Meta = onkraj, konec. 
 
META = ime britanske obveščevalne organizacije v 80. letih prejšnjega stoletja, ki je zbirala informacije o 
prebivalstvu, zlasti o ženskah po vsem svetu in je sodelovala z Mi6. Zbirala je informacije. 
 
Robert: In ne veste, kaj drugega bi lahko bilo v ozadju vseh teh stvari na FB? 
 
Anéeka: Zdi se mi, da gre morda za manever čiščenja slave Facebooka, saj je bil v zadnjih nekaj letih 
obtožen številnih stvari. 
 
Človeška miselnost je zelo preprosta, s preprosto spremembo imena jim njihova preprosta psihologija 
daje idejo, da je vse drugače, da to ni Facebook, ki s tem imenom označuje že na začetku nekaj 
mračnega: Face Book ali knjiga, polna obrazov = zbirka in seznam osebnih podatkov naročnikov. 
 
META, vidim ga tako, kot so si ga izbrali, ne kot "konec", ampak kot META iz grških korenin, "onkraj". To 
pomeni, da je onkraj Facebooka. 
 
Po podatkih Googla META pomeni tudi: "bolj celovit ali transcendenten". To se mi zdi sumljivo s strani 
Googla, saj te opredelitve za besedo META še nikoli prej nisem videla, ki jo dobro poznam in preučujem 
zaradi njenih povezav v obveščevalnih krogih. 
 
Zdi se mi, da je bila dana zato, da bi dala pomen novemu imenu Facebooka, da bi to ljudem predstavila 
kot pomen besede META, čeprav je grška in preprosto pomeni "onkraj". 
 
Robert: Razen, če gre za začetnice nečesa takega, kot je FB. Kdo ve, kaj bi to lahko pomenilo. 
 
Anéeka: Da, Gringosi (Američani) imajo radi anahronizme. 
 
Kot na primer MAD = Mutual Assured Destruction (vzajemno zagotovljeno uničenje) kot v primeru 
razporeditve jedrskega orožja z obeh strani, Rusije in ZDA. In MAD pomeni tudi jezen. 
 
Robert: Kaj pomeni "metaverse"? 
 
Anéeka: Mešanica grških besed META in VERSO ali "beseda" ali "odstavek" v latinščini, kar pomeni 
"onkraj besede". 
 
------ 
 
  



Vazektomija 
 
Anéeka: Ne priporočam je, ker povzroča srednje - do dolgoročne motnje v moškem telesu, vključno z 
močnimi avtoimunskimi reakcijami in tudi ateromatskimi oblogami ter otrdevanjem arterij in zamašitvijo 
arterij in krvnih žil, ter njihovim kopičenjem v možganih, kar sproži demenco in kapi ter resne in usodne 
srčno-žilne dogodke. In to na Zemlji, ker tukaj tega ne počnemo. Potrebna so leta kopičenja težav. 
 
Problem, o katerem vam na Zemlji NIHČE ne pove, je problem, ki sem ga opisala zgoraj. Težava je v tem, 
ker ni kastracije ampak le prereza semenskih kanalov, moda pa še naprej proizvajajo na milijone 
semenčic na dan. Ki pa ne najdejo izhoda, kot je bil sistem zasnovan od samega začetka. Tako je edini 
način, da se moda znebijo ogromne proizvodnje, prek krvnega obtoka. 
 
Težava je v tem, da sperma ni običajna celica, ki bi se lahko razgradila ali raztopila kot druge celice in se 
izločila prek ledvic. Spermiji so oklepne celice z zaščitno lupino ali trdo celično membrano, ki ne razpade, 
podobno kot eksoskelet. Zaradi tega se spermiji postopoma in progresivno kopičijo po vsem telesu, 
kopičijo pa se na ključnih ali problematičnih mestih, kot so šibke točke kardiovaskularnega sistema prav 
v vratnih arterijah, ki gredo v možgane, ter v prekatih srca in pljučnih žilah. 
 
Takrat jih telo začne obravnavati kot invazivno celico, ker povzročajo težave, in bo imelo imunski odziv 
na spermije. To je avtoimunski odziv, saj razvije protitelesa proti celici, ki vsebuje lastno DNK, 11 
kromosomov. Povzroča avtoimunske bolezni, ki se lahko kažejo kot močne alergije na karkoli, kar je 
invalidne narave. 
 
Ker se spermiji sčasoma kopičijo, se prilepijo na arterije in telo jih poskuša izolirati s holesterolom, ki se 
nabira v krhkih delih krvnih žil, tega holesterola pa ni mogoče odstraniti, ker je zlepljen z milijoni 
spermijev, kar povzroči zamašitev krvnih žil, ki sčasoma, desetletja po vazektomiji, povzroči srčne 
napade, demenco in smrt. 
 
Gosia: Če jo je mogoče popraviti, ali jo je priporočljivo? 
 
Anéeka: V strogem smislu da. Škoda sicer ne bo odpravljiva, vendar se vsaj ne bo povečevala. Organizem 
je zasnovan tako, da spermo izloča, ne pa da jo zadržuje v sebi. Tudi on ima svoje težave, kot so ciste, 
okužbe in maligni tumorji, vendar se vsaj ne ukvarja z vsakodnevno veliko proizvodnjo materiala, ki ga ne 
more odstraniti ali spraviti iz telesa. 
 
------ 
 
 
Gora Bucegi 
 
Yazhi: Gora Bucegi. Spodaj je velik DUMB, to je bila Federacija, stara je bila približno 5000 let. Bila je 
skoraj nedotaknjena, vendar so jo v zadnjih dveh desetletjih kabalski iluminati izpraznili. Prazna je, 
vendar je DUMB ostala. Nahaja se pod Karpatsko Sfingo. Sfinge včasih označujejo vhode v DUMB, tudi v 
Gizi. 
 
Robert: Toda ali jo je kriminalna kabala izpraznila? 
 
Yazhi: Da, in to pred kratkim. 
 
Robert: Kdo je naredil to Sfingo? 
 



Yazhi: Isti ljudje ali podobna skupina z enako podlago prepričanj kot sfinge v Egiptu, od katerih je ostala 
le ena velika. 
 
Ta v Romuniji, v Bucegi, je nekoliko manj stara od tiste v Egiptu, vendar je veliko bolj uničena, predvsem 
zaradi erozije najdišča, ki je veliko večja kot v Gizi, in tudi zato, ker je kamen, ki so ga uporabili pri 
gradnji, bolj porozen. 
 
Robert: Zdi se, da je bila tehnologija na visoki ravni. 
 
Yazhi: Da, zato so jo iluminati izpraznili. Tam so bili računalniki, prevozi Maglev, ki povezujejo Gizo med 
drugimi kraji, kot je Krim, komore za regeneracijo, celotno mesto tam spodaj z robotskimi stražarji. 
 
Robert: Izgleda kot, da so bili predori povezani z Gizo, kot praviš. 
 
Yazhi: Da. In na Krim, ki ni tako daleč. Zato je Krim tako sporen. Pod zemljo ima ogromno piramido v 
plitvi znotraj zemeljski votlini. 
 
Robert: In takšnih baz je še več? 
 
Yazhi: Da, južno od Krima je še ena. Severno od Jalte, vendar je to najbližje mesto, vendar so še druge 
odprtine v to notranjost zemlje, vse južno od Krima. Ne spomnim se, ali tudi na severu. To notranje 
ozemlje tam spodaj je zelo veliko. 
 
Robert: Toda vse to je nenaseljeno, kajne? 
 
Yazhi: Podzemeljska baza, da, je nenaseljena, ampak kako to vemo? Tam bi lahko bil že nekdo drug, 
zagotovo nekdo iz Kabale. 
 
Vsakič, ko odkrijejo kaj, kar bi lahko bilo v nasprotju z uradno zgodbo in vplivalo na njihovo pripoved ali 
pa bi razkrilo kaj o starodavnih tehnologijah, ki so naprednejše od sodobnih, Iluminati v bazo pošljejo 
svoje agente. 
 
Howard Carter. Leta 1924 so ga poslali pomesti Tutankamonovo grobnico. Financirali so ga Rockefellerji. 
Bil je agent iluminatov. 
 
Robert: In so stvari skrili ali pa je vse razstavljeno v muzeju v Kairu? 
 
Yazhi: Da, seveda, kairski muzej nima najpomembnejših kosov, te so odpeljali v vatikanske katakombe, 
najbolj impresivne, a običajne pa v muzeje v pariški Louvr, London in v ZDA v New York in Washington, pa 
tudi v Michigan. 
 
Robert: Ali veš za kaj, kar so odkrili in česar niso povedali javnosti? Ali veš, kaj so morda odnesli v Vatikan? 
Kar je bilo v tej grobnici. 
 
Yazhi: Nisem prepričana, ker ni podatkov. Lahko pa vam povem, da je imel Tutankamon bodalo, ki je iz 
nezemeljskega materiala. Samo to bodalo je očitno ušlo čistilcem, saj je preprosto bodalo, vendar izdelano 
iz materialov, ki jih na Zemlji ni mogoče najti. In plovila z monoatomskim zlatom. 
 
Robert: Morda je bilo to darilo nekoga z zvezd. 
 



Yazhi: Zagotovo. Upala bi si trditi, da bi lahko bila urmanskega izvora. (Slika) Je ista, le luči so spremenjene. 
Prevleka se razlikuje, ne vem, zakaj. 

 
------ 
 
 
Velikanska drevesa 
 
Gosia: "Rada bi, da Yazhi povprašate o Tatarih in starodavnih velikih drevesih, od katerih vidimo le 
ostanke. Kaj se je zgodilo z ljudmi (Tatari) in velikanskimi drevesi?" 
 
Yazhi: Velikanska drevesa so obstajala pred potopom, uničena so bila ob premiku polov, med vsem 
planetarnim kaosom. Nekatera so namerno posekali, tista, ki so preživela poplavo. Verjetno so jih 
posekali, da bi znižali frekvenco Zemlje. Obstajajo tudi na drugih planetih, na Erri, da ne nadaljujem. 
 
Gosia: Da bi znižali frekvenco? So jo ohranjala visoko? Samo zato, ker so bila velika, ali zakaj? 
 
Yazhi: Drevo je eterična antena, prinaša življenje na Zemljo, dobiva sevanje in z njim izdeluje Zemljo, 
materialni svet. Drevesa so Zemlja ... njihovi medsebojno povezani eterični možgani, če želite. Kot je bilo 
dobro razloženo v filmu Avatar. 
 
Gosia: Proizvaja Zemljo? Kaj s tem misliš? 
 
Yazhi: So živčni sistem Zemlje. So zavest, pol so v materialnem svetu, pol v duhovnem svetu in tam 
manifestirajo trdo realnost, kot jo poznate. Drevo je življenje za planet Zemljo. In iz Zemlje se manifestira 
vse drugo na vse-povezan način. 
 
Govorim o pretoku v zavesti, o pretoku zavesti / gravitaciji. Oblikujejo ga vse rastline, zlasti drevesa. 
Oblikujejo ga tudi živali, vendar so vse odvisne druga od druge. 
 
Obstaja sistem medsebojno povezanega toka zavesti, kot bi moral biti. Moral bi biti, ker je to zasnova, 
vgrajena v vsako celico živih bitij, celo v DNK. 
 
Zaradi rastlin živi Zemlja ... zaradi rastlin živijo živali, živali živijo druge živali, cikel pa se nadaljuje tako, da 
živali krepijo in gnojijo zemljo, kar spodbudi večjo rast rastlin, z večjo rastjo rastlin pa več rastlinojedih 
živali, ki hranijo mesojede živali, ki ohranjajo zdravo število rastlinojedih živali. 
 
Gosia: Ko rečeš, da so drevesa pol v materialnem in pol v duhovnem svetu, ali ni enako tudi za nas? Ali pa 
je to še vedno na kakšen drug način? 



Yazhi: Na neki način in z zavestnega vidika nekoga, ki ima pozornost na materialni strani. Samo v 
pojasnjevalne namene. V resnici veš, kaj mislim. Vse je duša. 
 
Gosia: Ali so bolj duhovni kot... Ne vem, na primer maline? To so prav Drevesa, ki opravljajo to funkcijo? 
Da izdelujejo Zemljo in so njen živčni sistem? Ali vse rastlinsko življenje? 
 
Yazhi: Maline so enako duhovne kot drevesa, vendar so drevesa večja in opravijo več dela na enoto kot 
malina. Toda vse rastlinstvo, da. Minerale in energijsko sevanje spreminjajo v življenje za vse. Torej 
ustvarjanje življenja iz snovi, ki so videti kot snovi brez življenja. Tega ne zmore nobena žival! Rastline se 
razvijajo in tvorijo gradnike za vse življenje na planetu. Živali rastejo in živijo zaradi rastlin, prav vse. 
 
Gosia: Če torej živiš v kraju, obkroženem z drevesi, je to zate bolje kot življenje v puščavi? 
 
Yazhi: Dinamika je drugačna. 
 
Ko si ob drevesih, si tudi ob vsem, kar spada k drevesom, pticah, žuželkah, drugih rastlinah, vseh vrstah 
živali, vodi in vsem, kar je v vodi. Vse to vpliva na vas, na to, kako se počutite, kako razmišljate, saj ste v 
energijski juhi, in to je v redu in dobro, zlasti z drevesi v gozdu. Tudi elementi v gozdu. 
 
Toda v puščavi…  ste še vedno povezani s celoto, s planetom na eteričen način, vendar ste objektivno bolj 
izolirani kot v gozdu. Zaradi te izoliranosti se lažje zavedate meja sebe. Bolj se zavedate, kdo ste kot 
posameznik. To spodbuja drugačno vrsto duhovnega prebujanja in izkušenj kot v gozdu. Zato puščava 
spodbuja zelo intenzivna duhovna spoznanja. Zelo veliko se ukvarja z JAZ, z Mojim JAZom. Kdo, za vraga, 
sem. Puščave ljubim iz vsega srca! Predvsem zato, ker imam tako malo puščave v svojem življenju. Zaradi 
te velike samote se zavedaš, kdo si! Ob njih se mi zasolzijo oči. 
 
Gosia: Gozd je preveč bogat. 
 
Yazhi: Da, za tovrstne duhovne izkušnje, ja, gozd je preveč bogato okolje, vse polno dražljajev, ki preplavijo 
tvoja čutila. Povezuje te z Zemljo, z bitji, ki tam živijo, kot del skupnosti. Puščava spodbuja občutek enosti. 
 
Morda sem nora, a če bi morala živeti na Zemlji, bi izbrala puščavo. V velikem niču... ste v najboljši formi. 
Energija, ki se pretaka v teh krajih, je neizmerna. Obsežnost, mraz. Mehak zvok peska, ki polzi po tleh. 
Obožujem to tišino. 
 
------ 
 
 
Tartaria 
 
Yazhi: Tartaria je ime, ki se nanaša na planetarno civilizacijo, vendar se to ime pojavlja samo na Zemlji, 
zato s te strani nimam zvezdnih referenc na "Tartario". 
 
Najverjetneje je lahko alternativno ime za Atlan ali civilizacijo Atlantide, ki ga je dal nekdo drug. Ali pa 
planetarna civilizacija, ki je bila pred Atlantido, kot sem že omenila, jih je bilo pred tem šest, če štejemo 
tudi to. Toda to, kar je ostalo od njih, je zelo nejasno, s komaj kakšnimi podrobnostmi. 
 
 
 

 
 
Prevedel: Stane 


